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Чињеница је да је Влада могла боље да ради, каже Шутановац. Очекујем да ових дана
лидери коалиције донесу одлуку о даљем раду Владе. Иако морамо бити свесни да је
Влада радила у ситуацији светске економске кризе, да је мањак инвестиција генерална
појава у региону, не могу да прихватим да је рад Владе апсолутно негативан. Ипак,
чињеница је да је могло и боље.

  

Шта је идеја ваше странке, смањење броја министарстава или само персоналне
промене?

  

- Када се говори о могућим променама, оне могу бити и квантитативне и квалитативне. У
сваком случају, то ће бити резултат договора коалиције. Страначки органи нису донели
одлуке.

  

Како мислите пред коалиционе партнере ако странка нема став?

  

- Коалиција је „жив организам“ и захтева компромисе, не желимо да је било ко уцењује
са чврстим предлогом који ће да уруши функционисање Владе. Инсистирати на
реконструкцији у правцу да се договор не направи, било би јако лоше.

  

Да ли је ДС донео одлуку о персоналним променама?

  

- Свакако да медији нису место где се о томе разговара. Верујем да су сви спремни на то
јер нико није рођен у Влади. Одлуке треба да буду донете на основу резултата, као и
планова које треба реализовати.
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Да ли је Милосављевић један од оних којима би Влада могла да се захвали на
сарадњи? И како коментаришете изјаву колеге који је пут у Израел са фудбалерима
оправдао речима да је то учинио како би уштедео и да је тамо ишао „приватно
пословно“?

  

- Одговоран сам за ресор којим руководим и подносим рачун за посао за који одговарам,
као и за људе који раде са мном на том послу. За друго је задужен шеф Владе, а то је
Цветковић.

  

Да ли је прича о реконструкцији куповина времена, инфузија за владу на самрти?

  

- Влада није на самрти и не треба јој инфузија да преживи. Напротив, има могућности да
у овој години побољша стање иако се бори са тешким проблемима, док опозиција седи на
стиропору и чека да јој власт падне у крило. Влада има потребу да промени динамику
рада, коју је најбоље мењати новом енергијом, што зависи од договора лидера
коалиције.

  

Да ли се ДС плаши ванредних избора?

  

- Сигуран сам да се нико у ДС не плаши ванредних избора, али Влади треба пун мандат
да би испунила своја обећања.

  

Да ли ДС размишља да неко други преузме руковођење Владом, ви, Ђилас или
неко трећи?

  

- Непримерено је о томе разговарати у медијима. У последњој години мандата
најважнији пројекат је побољшање стандарда грађана јер само на тај начин грађани ће
осетити бољи живот. А то изискује радикалне мере које не иду у корист оних који се
богате у Србији, већ у корист оних који тешком муком зарађују плату.
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Опет најава обрачуна са тајкунима?

  

- Не, то је обрачун са лошом праксом! То је неопходно стављање ствари на право место,
као што је то у земљама западне Европе.

  

Откуд највећи војни самит “НАТО и партнери“ у Србији?

  

- Србија кроз Војску и Министарство одбране показује своје ново лице окупљајући
начелнике генералштабова од Русије, Кине до Америке и Бразила. То је велика част за
Србију и признање да су слике о Војсци Србије, Министарству одбране и самој земљи у
перцепцији света потпуно измењене.

  

Да ли ће тада Србија добити поруку НАТО да је чека у свом савезу?

  

- Скуп нема никакве везе са политиком, стриктно је експертски. На њему ће се
разматрати питања заједничких капацитета у борби против тероризма, помоћи приликом
ванредних ситуација...

  

Докле је стигла реформа војске?

  

- Управо испуњавамо још неке од обећаних корака, поставили смо генералног
инспектора, завршавамо формирање универзитета одбране. Планирамо да завршимо
конверзију аеродрома „Морава“ код Краљева. Реформа је сталан процес, али је урађена
чврста база за даље усавршавање система.

  

Шта је са набавкама, да ли ћемо ускоро имати нове авионе?
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- Волео бих да уследи куповина авиона, али нажалост средства у буџету у овој години за
ту врсту набавки нема. У току је израда студија по којој ћемо знати који типови авиона
највише одговарају нашим портебама и нашем небу.

  

(Блиц)
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